
 

 

Protokoll fört vid Årsmöte med PRO Örkelljunga i PRO lokalen 
för verksamhetsåret 01-01-22 - 31-12-22, fredagen 17-02-23.  
 
Närvarande styrelsen: Nils-Erik Welander, Britt Gustavsson, Mona Green, 
Elvy Holmqvist, Rose-Marie Karlsson, Kirsten Klinke och Siv Stoltenberg. 
Hemsideredaktör: Mikael Lilja 
Valberedningen och revisorerna: Birgit Joelsson, Lillebil Nilsson och Lena 
Andersson 
Övriga medlemmar: 78 stycken samt 1 st. underhållare och 2 st. tolkar. 
 
§ 1 Mötets öppnande: 
Ordf. Nils-Erik Welander öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§ 2 Parentation: Roland Karlsson tände ett ljus och Gun Andersson läste en 
dikt av Mikael Wiehe. Därefter hölls en tyst minut för bortgångna 
medlemmar. 
 

§ 3 Godkännande av dagordningen: 
Den utdelade dagordningen godkändes med tillägg § 13b för svar från KPR. 
 
§ 4 Val av ordförande och sekreterare för mötet: 
Ordf. Nils-Erik Welander valdes till ordförande för mötet och Britt 
Gustavsson till sekreterare. 
 

§ 5 Val av 2 st. justerare som tillika skall vara rösträknare: 
Till detta valdes Gun Andersson och Mikael Lilja.. 
 

§ 6 Fastställande av röstlängd: 
Beslut: Beslut togs att avvakta fastställande till vid behov. 
 

§ 7 Mötets utlysande: 
Kallelse till årsmötet har varit insatt i lokaltidningen, skickats ut via mail, 
sms, på hemsidan minst två och en halv vecka innan mötet. 
 

§ 8 Ekonomisk redogörelse för 2022: 
Kassör Nils-Eric W redogjorde för det gångna verksamhetsårets ekonomi. 
Det har varit ett svårt arbete då det har varit uppdelat på två personer. 
Ekonomidelen har N-E W tagit hand om och bokföringen har varit utlämnad 
till en person från Klippans PRO. Det har blivit fel i bokföringen vilket har 
berott på missförstånd mellan parterna. Det har räknats med ett minus 
resultat vilket har berott på mycket utgifter vid bl.a. middagarna för att fira 
föreningens 65-års jubileum. Rörelse underskottet blev 3695 kr från förra 
året. Detta godkändes av mötet. Sparbanken Boken i SK. Fagerhult är fr.o.m. 
01-01-23 föreningens bank. Redogörelsen godkändes av mötet. 
 
 
 



 

§ 9 Styrelsens verksamhetsberättelse för 2022: 
Ordf. Nils-Eric W gick igenom verksamhetsberättelsen och det konstaterades 
att det mesta av de planerande mötena och aktiviteterna har kunnat 
genomföras med undantag för årets första trivselmöte och ett begränsat 
antal på årsmötet. Antalet medlemmar var vid årsskiftet 346 st. 
Medlemsavgiften är 315 kr. varav 75 kr. går till vår förening. Programbladet 
var färdigt i mars och fanns tillgängligt i lokalen. Skickades hem till dem som 
har e-post. Investeringar är under året gjorda med 2 st. våffeljärn och 1 st. 
symaskin. Bidrag av kommunen har erhållits till viss del för dessa. Hemsidan 
har varit i full gång hela detta år. Det har också blivit ett antal resor under 
året. 
Verksamhetsberättelsen godkändes av mötet. 
 
§ 10 Revisorernas berättelse för 2022: 
Revisionsberättelsen lästes upp av Lillebil Nilsson där hon redogjorde för 
deras granskningar, både en och två gånger, och kommit fram till att arbetet 
varit rörigt beroende på hanteringen av ekonomi och bokföring. Revisorerna 
föreslog att styrelsen beviljades ansvarsfrihet. Berättelsen godkändes av 
mötet. 
 
§ 11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för verksamhetsåret 2022: 
Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2022. 
 
§ 12 Allmänna val: 
Valberedningen läste upp namnen var för sig och mötet valde att godkänna 
samtliga. 
 
Styrelse:                                            
Ordförande                       Britt Gustavsson             nyval 1 år              
Sekreterare        Monica Hallin.                  nyval 1 år 

Kassör                                Mikael Lilja                       nyval 2 år 
Studieorganisatör          Rose-Marie Karlsson      vald till årsmötet 2024 
Ledamot                         Elvy Holmkvist.                omval 1 år  

Ledamot                            Mona Green                       vald till årsmötet 2024 
Ledamot omval               Kirsten Klinke.                  omval 2 år 
Suppleant                          Siv Stoltenberg                 omval 1 år              
Suppleant                          Jörgen Åkesson                 nyval 2 år.  
       

Valberedning: 
Sammankallande            Birgit Joelsson.                  omval 2 år 
Ledamot                            Lillebil Nilsson.                 omval 1 år 
 
Revisorer: 
Sammankallande     Lena Andersson.              omval 1 år 
Ersättare      Lillebil Nilsson                  omval 1 år 
 
Övriga poster tillsätts av styrelsen på det konstituerande mötet den 20 
februari 



 
 
Avgående ordf. Nils-Eric W tackade för sig och överlät ordförandeklubban till 
den nya ordf. Britt Gustavsson som tackade mötet för förtroendet att ha 
blivit vald. 
 

§ 13 Inkomna motioner: 
Inga motioner är inkomna. 
 
 § 13 b KPR: 
Siv Stoltenberg redogjorde för svaren som hon fått på frågor som skickats in. 
Det rörde byggandet på Lycksta äng, där 2 hus utmed Hässleholmsvägen kan  
påbörjas hösten 2023. Matsalen på Södergården öppnar för allmänheten 
igen tidigast till sommaren. Svar på frågor ang. personal och scheman med 
”resurspass” var lite svårt att redogöra för. Siv S bad mötet att komma in 
med frågor som kunde framföras på KPRs möten framöver. KPR protokollet 
går att läsa på hemsidan. 
 
§ 18 Avslutning: 
Innan ordf. Britt G avslutade mötet blev det avtackning av aktivitetsledare 
Anna Lehman, Hemsideredaktör Cecilia Johansson, ledamot Klas Johannsson 
samt avgående ordf. och kassör Nils-Eric Welander. Därpå bjöds det på 
landgångar, kaffe med kaka och fin musik av Anders Cederkvist, samt 
dragning av lotterna som sålts. 
 
 

Justeras: 
 
…………………………………………………                 .......................................................... 
 
Nils-Erik Welander: ordförande                  Britt Gustavsson: sekreterare 
 
…………………………………………………                  ……………………………………………. 
 
Gun Andersson:                                                     Mikael Lilja: 


